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Dank voorzitter, 

 
In het voorstel gebeuren drie dingen. Een verhoging van de tarieven, de beweging richting 
een eenheidstarief en het harmoniseren van de tarieven door de herindeling. 
Om met dat laatste te beginnen. Mijn fractie is blij met de toezegging van de wethouder om 
in gesprek te gaan met de ondernemers uit Ten Boer om de pijn van de harmonisatie aldaar 
te verzachten. Ook zijn we tevreden met de nieuwe aandacht voor Ten Boer bij Marketing 
Groningen. We denken dat dit een goede oplossing vormt voor de problemen die dus bij een 
harmonisatie kunnen ontstaan.  
 
Dan over het eenheidstarief. Mijn fractie vindt dat de sterkste schouders de zwaarste lasten 
moeten dragen en heeft daarom een percentageregeling als ideaal. We zijn blij met de 
toezegging voor een onderzoek naar de voor- en nadelen van zo'n regeling en vragen 
vandaag, met de Christenunie, Pvda en Student en Stad om ook andere mogelijkheden die 
recht doen aan dat principe te onderzoeken. Zo wordt het voor de raad mogelijk om de beste 
afweging te kunnen maken.  

 
Naast dit sociale uitgangspunt vindt mijn fractie het bepaald niet erg als we door middel van 
financiële prikkels het duurzaam consumeren kunnen bevorderen. Daarom staan wij op de 
motie van de Partij voor de Dieren om te onderzoeken of we kunnen differentiëren op basis 
van duurzaamheid.  
 


